
Referat af bestyrelsesmøde i Sejlklubben Ulvsund tirsdag den 2. november 2021 kl. 

1600 i klubhuset. 
 
Michael og Gitte var forhindret i at deltage. Øvrige var mødt op. 
 
Dagsorden: 
 

• Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand) 

• Møde med Storstrømmens Forsikring 

• Orientering om nyt fra formand 

• Orientering om regnskabet (kasserer) 

a. Kassekladde fremlægges 

b. Status vedr. nøgleombytning 

• Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg  

• Orientering fra havneudvalget  

a. Orientering om Havnerådets årsmøde med Vordingborg Kommune m.m. 

• Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Mastekran status 

b. Status vedr. skift af bordplade 

c. Status vedr. køb af service til køkkenet 

d. Status vedr. blomsterkasser af terrasse – vest 

e. Møde med Konsulent fra DS 

f. Rengøring af klubhuset 

• Aktivitetskalender 

a. Julefrokost, der følges op på COVID19 situationen  

• Næste møde: Møde med DS den ?? Ordinært møde 25. januar 2022 og 

forberedelsesmøde til generalforsamling den15. februar 2022 

• Eventuelt (Alle) 

 

Referat: 

Ad 1 Formanden bød velkommen og gennemgik dagsordenen, der efterfølgende blev 

fastholdt. En særlig velkomst blev givet til Mia Henriksen, der repræsenterede 

Storstrømmens Forsikring, og som ville gennemgå de tegnede forsikringer 

 
Ad 2. Mia gennemgik de to forsikringspolicer, og indholdet blev drøftet. Det blev 

aftalt, at klubben gør værdien for løsøre op, måler klubhus og diverse skure op, og 



klubben skal gøre op med sig selv, om der ønskes hærværksdækning. Mia vil på den 

baggrund fremsende et fornyet tilbud med samme selvrisiko samt et med en højere 

selvrisiko, ligesom der gives to tilbud på hærværksforsikring. Forsikringen ønskes 

oplyst korrekt adresse på diverse bygninger.  Jørgen takkede for fremmødet, og Mia 

forlod mødet kl. 1715. 

Ad 3. Formand havde intet nyt at orientere om. 

Ad 4. Regnskaber 

a. Ole fremlagde kassekladde og foreløbigt regnskab. Der er et lille 

driftsoverskud på nuværende tidspunkt, mod et forventet underskud. Der 

udestår en regning for leje af masteskur. Der var ingen bemærkning til 

regnskaberne. 

b. Status vedr. nøgleombytning. Hovedparten af medlemmerne har fået 

byttet nøglebrik. 

Ad 5. Orientering om aktiviteter i jolle, kajak og paddleboard + øvrige udvalg. Intet 

nyt. 

Ad 6. Orientering fra havneudvalget  

a. Orientering om Havnerådets årsmøde med Vordingborg Kommune m.m. 

Regnskabet for havnerådet (alle havne i kommunen) viser et mindre 

merforbrug. Der er været pænt besøg for lystsejlere og autocampere. I 

forhold til 2018 og 19 viser besøgstallene en mindre tilbagegang, hvilket 

primært skyldes COVID19 med manglende gæster fra Tyskland og 

Sverige i forår og forsommer. Der er ikke detaljeret opgørelse for 

Kalvehave havn endnu, men Kalvehave havn er i dukseklassen på især 

autocampere. 

Ad 7. Indkomne punkter til dagsorden: 

a. Mastekranens skæbne er stadig uvis. Etableringen af en ny kran er gået 

fra at have været en driftsudgift til at være en anlægsudgift. Løsning og 

tidsperspektiv er endnu ukendt, men der arbejdes på sagen. Klubben 

følger op. 

b. Bordpladerne i klubhuset er modtaget og bliver monteret lidt nærmere jul. 

c. Køb af service til køkkenet er gennemført inden for budgettet, og er taget 

i brug. Der udestår kun nogle smådele. 

d. Status vedr. blomsterkasser af terrasse – vest. Der foreslås, at bedene 

tager udgangspunkt i nogle af de gamle optimistjoller. 



e. Konsulent fra DS indbydes til møde 15 DEC kl. 1300. 

f. Rengøring. Marianne har bedt sig fritaget for rengøring fra årsskiftet. 

Klubben skal finde en passende løsning fremover. 

Ad 8. Aktivitetskalender 

a. Der er foreløbigt kun få tilmeldinger til Julefrokost. Klubben følger 

COVID19 situationen.  

Ad 9. Næste møde: Møde med DS den 15. december. Ordinært møde 25. januar 2022 

og forberedelsesmøde til generalforsamling den15. februar 2022 

Ad 10. Eventuelt (Alle)  

Ole havde en bemærkning om, at Bed and Boats flag har hængt ude natten over. 

Jørgen svarede herpå, at det var en engangssituation, som vi alle hjælper med at 

forhindre gentageet. 

Der var ingen yderligere bemærkninger. Jørgen sluttede mødet kl. 1830. 


